
 

 
 
                                                                                                      

Algemene Ledenvergadering op 22 maart 2018  
om 20.00 uur in de Molenplaats, Zypendaalseweg 24A in Arnhem. 
 
Afmeldingen: Paul en Josien Wijtvliet, Margreet van Gastel en 8 anderen; aanwezig ongeveer 40 personen 
 
Notulen 
1. Opening 

Overlijden Gerard Nijhuis wordt staande herdacht  
 

2. Vaststellen agenda:  
a. aangepaste agenda  wordt uitgedeeld 
b. Handen uit de mouwen wordt eerst besproken. Op 3 november is de Nationale Natuurleerdag. Rik 

organiseert dit samen met Anne Sineux en Margreet Kwik. Iedereen is welkom iets nuttigs te doen 
voor  onze parken, zoals planten van bloembollen, bevorderen bijen, verbeteren fonteinpomp etc. 
Wie heeft een idee? De volgende ideeën komen tijdens een levendige discussie naar voren. Groei en 
Bloei gaat op 7 april of twee weken later onderhoud plegen aan Steile Tuin. Op de helling naar de 
waterval moet zevenblad verwijderd worden, eventueel herplanten met andere planten. Bevorderen 
vlinders in Vlindertuin? Aanbrengen insectvriendelijke beplanting. Grindpaden, o.a. achter 
Begijnemolen zijn bij nat weer onbegaanbaar. Werken aan klimaatbestendigheid. Bergplaatsen 
maken voor hout voor de vuurkommen. Bij dit initiatief worden andere groepen betrokken, zoals 
scouts. Na afloop iets organiseren voor de gezelligheid met borrel en mogelijk muziek? 

 
3. Ingekomen stukken:  

a. Rob van Otterloo meldt per brief dat hij de informatievoorziening vanuit het bestuur ontoereikend 
vindt. Er komt een toelichting secretaris en voorzitter over de mogelijkheden en knelpunten. Ook bij 
het bestuur leeft de behoefte meer informatie te verstrekken en op dit moment wordt gedacht aan 
informatieverstrekking via Bulletin en nieuwe website. Van Otterloo geeft nog een toelichting. 
Jaarverslag op website. Oproep aan leden plaatsen in Bulletin om e-mailadres door te geven? 
Aankondiging vergadering kwam erg laat. Er blijkt geen behoefte aan bestuursnotulen op de website.  

 
4. Notulen vorige vergadering 22 maart 2017 

a. Akkoord  
 

5. Bestuurswisselingen: 
a. Voorzitter Edzard Gelderman vindt het tijd om na negen jaar het stokje over te dragen aan een 

opvolger. Voorgesteld wordt Margreet van Gastel te benoemen.  
b. Daniëlle Jansens is bereid nog een termijn door te gaan waarvoor dank van de voorzitter. 
c. Beide benoemingen vinden plaats bij acclamatie.  

 
6. Jaarverslag: toelichting; bank Herman Hofman ontbreekt in verslag 

 
7. Financieel jaarverslag 2017 

Toelichting door de penningmeester; er is over 2017 een verlies en gelet op de begroting 2018 is 
uitbreiding van het aantal leden en bedrijfsleden zeer wenselijk; inning van contributie 2017 liep iets 
achter bij vorige jaren.   
 

8. Verslag kascommissie Frans Fransen en Wim Godthelp 
a. Frans Franssen leest een verklaring voor. De commissie meent dat er geen groot saldo nodig is, maar 

kentering van negatieve trend is wel noodzakelijk. Werven van nieuwe leden en beperken van kosten 
verdient aandacht. Beperken van kosten is moeilijk door kosten nieuwe website. De kascie. is akkoord 
met gevoerde financiële beleid. Frans Franssen en Wim Godthelp zaten voor het laatst in kascie. 



Vraag aan vergadering wie wil toetreden tot kascie.? Geen reactie. Bestuur gaat op zoek. Dank aan de 
kascie. voor bewezen diensten.  

 
9. Decharge bestuur en penningmeester bij acclamatie.  
 
10. Vaststellen contributie 2019 

a. Voorstel om contributie te handhaven. Akkoord, dit blijft € 15.   
b. Vraag aan vergadering wie wil leden werven samen met Daniëlle Jansens, Niels Wildering en Huig 

Velders. Geen reactie uit de zaal. 
 

11. Project Handen uit de Mouwen: zie boven. De voorzitter prijst Herma Wichman die het idee hiervoor inbracht.  
 

12. Nieuwe website sonsbeek.nl: presentatie door Annemarie van Velzen, Rob Hell en Marjon Tas. De website is 
sinds vanavond online. De website wordt enthousiast ontvangen. Luuk Broer adviseert goede afspraken te 
maken voor onderhoud. Tjada en Annemarie verzorgen het onderhoud.   

 
13. Mededelingen Informatie Bulletin 

Voornemen van bestuur om met redactie van gedachten te wisselen is niet gelukt. Paul Poelmans 
geeft toelichting. Afgelopen jaar is vooral aandacht besteed om leesbaarheid te vergroten en 
middenpagina is een fotocollage geworden. Het is niet gemakkelijk om het blad te vullen met 
interessante artikelen. Luuk Broer geeft een compliment dat het blad er mooi uitziet.  

 
14. Rondvraag 

a. Mededeling voorzitter: op 12 mei a.s. ontvangen besturen Molenplaats en Vrienden van Sonsbeek 
burgemeester Marcouch.  

b. Paul Poelmans: er zijn altijd exemplaren van het Bulletin over die gebruikt kunnen worden voor 
ledenwerving.  

c. Theo Bussink mist de namen van de bestuursleden van dagelijks bestuur en algemeen bestuur in 
jaarverslag en bulletin.  

d. Jeroen Voskuilen. Dag van het kasteel op 21 mei a.s. met als thema verborgen verhalen en 
Lentefestival a.s. zondag.  

 
15. Sluiting 
 
In het nevenprogramma vertelt Bert Roete over de duurzame stad en betekenis van parken daarin. 
 
 
 
 
Roel van Dijk, secretaris 

 


